
KK-møte 2 2024 – Referat 

Dato: 6.3.24 

Tid: 18.00 – 20.30 

Sted: Ullevål 

 

Til stede: Edgar Fossheim, Sara Nordsveen, Kristoffer Erichsen, Linda Svendsrud og Ivar Stuan.  

Agenda: 
1. Ref fra forrige møte 
2. Status utøverutvalget 
3. Status sport 
4. Status økonomi 
5. Medlem strategiutvalget 
6. NIFs utmerkelser (jmf e-post fra Ivar) 
7. Fagmøte under skitinget 
8. Kongepokal  
9. FIS representasjon 
10. Evt 

 

Referat 

SAKSNR SAK 
1/02 Ref fra forrige møte: ingen merknad 

 
2/02 Status utøverutvalget: 

Utøverutvalget har dialog etter hver NC-helg. Gir viktige innspill til både sport, 
arrangement og KK.  
Noen hovedpunkter:  

• Uttaksprosesser; ønske om mer ryddighet og klare begrunnelser for hvorfor vi 
fyller kvoter eller ikke fyller kvoter, og hvordan prioriteringene gjøres.  
Spørsmål fra utøverutvalget knyttet til om det er forskjell på jr.VM, COC og 
WC. Hva er betraktet som utviklingsarena, hvilke konsekvenser får det for 
kvotene og hva skal legges til grunn for uttak på ulike nivå.  

• Stilles spørsmålstegn ved at utøvere får klarsignal i forkant av uttakshelger, at 
uttak er kommunisert før uttaksrennene er gjennomført. 
Utøverutvalget understreker viktigheten av åpen kommunikasjon.  
 

Konklusjon: Utøverutvalget løfter viktig tema. KK er opptatt av åpenhet og ryddighet i 
prosessene knyttet til uttak. Forslag om å gjennomføre prosess for neste sesongs 
kriterier i sportsapparatet, som forankres i vårmøtet. Utøverutvalget bør også 
involveres i dette.  
 

3/02 Status sport:  
Midt i travel avslutning av sesongen. WC Kollen og COC Lahti kommende helg 
deretter Nordisk Juniorlandskamp i Otepää og WC-avslutning i Trondheim.  
NM 21.3 og 22.3 på Lillehammer blir sesongavslutningen.  
Fra 12.4 – 27.4 skal landslag og smøretrailer på Tour de Kombinert sammen med 
OBOS og flere samarbeidspartnere. På ruta er blant annet bysprinten i Mosjøen.  
Viktig satsning markedsmessig for oss.  



Sesongevaluering er i planleggingsfasen. Sportssjef legger fram innledende tanker 
om evaluering og landslagsmodellen framover. Sportslig satsning må være 
bærekraftig både økonomisk og mht arbeidsbelastning for alle.  
 
Konklusjon:  
Sportssjef jobber videre med foreslått modell og vil forankre uttak i KK.  
KK inviteres til møte med team og landslagstrenere for videre dialog 21.mars  

4/02 Status økonomi 
Det er noe uavklart status p.t mht resultat for 2023 og prognose for 2024. 
Sportssjef og KK-leder skal i rapporteringsmøte mandag 11.3 og holder resten av 
KK orientert om utviklingen. Det er åpenbart at vi må tilpasse organisering til 
økonomisk situasjon.  

5/02 Medlem strategiutvalg: 
KK-leder er innkalt til møte i skistyret med dette tema 11.3. KK-leder følger opp 
videre.  

6/02 NIFs utmerkelser: 
Fristen er ute. Vi har tidligere nominert aktuelle kandidater, nomineres ingen fra 
kombinert i år.   

7/02 Fagmøte før skitinget: 
Skitinget 2024 avholdes på Scandic Havet Hotel i Bodø. Fredag 7. juni er satt av til 
Fagmøter, men det er satt opp samme tidsrom for kombinert og hopp, vi ønsker å 
koordinere oss slik at representantene fra kretsene kan delta i begge fagmøter.  
Kristoffer tar kontakt med HK-leder for videre koordinering.  

8/02 Utdeling av kongepokal: 
Vi må beslutte hvilken øvelse Kongepokalen for 2024 skal settes opp i. Står mellom NM 
Gundersen på Lillehammer eller Compact som vil bli under åpningshelga på Beito.  
 
Konklusjon: 
Kongepokal under 10 km Gundersen på Lillehammer, mars 24.  

9/02 FIS-representasjon: 
Arne-Olaf Sween har siste møte i Sub-committee i april, Jan Schmid nomineres til 
neste periode.  

 
  
  


